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Repræsenterede matrikler:41, 51, 55, 53, 17, 13, 3, 29, 21, 15, 45 

Fuldmagter: ingen 

1. Valg af dirigent.  
2. Beretning fra bestyrelsen om foreningens virksomhed i det forløbne år.  
3. Forelæggelse af det reviderede regnskab til godkendelse.  
4. Forslag fra bestyrelsen, herunder budgetforslag  

a) Om udskiftning af vejbelysning 
b) Budgetforslag 

5. Forslag fra medlemmerne.  
6. Valg af medlemmer til bestyrelsen. (Formand og næstformand er på valg)  
7. Valg af suppleant til bestyrelsen.  
8. Valg af revisor og revisorsuppleant.  
9. Eventuelt.  

 

Bilag  

Bilag til generalforsamlingen vil som vanligt blive lagt op på foreningens hjemmeside senest 14 
dage før generalforsamlingen, herunder:  

 -  Det reviderede regnskab  
 -  Budgetforslag for næste år, herunder revideret forslag til nyt kontingent.  
 -  Eventuelle yderligere forslag fra bestyrelsen. (bestyrelsen har ingen nye forslag)  
 -  Eventuelle indkomne forslag fra medlemmerne. (ingen indkomne)  

Vi ser frem til er godt fremmøde Mvh Sonja, Birgitte og Nikolaj  

 

1.  Sten fra nr. 51 blev foreslået, og Sten tog imod valget, men nævnte dog som tidligere at han er revisor i        
grundejerforeningen, og derfor ikke må være dirigent. Dette besluttede forsamlingen dog at se bort fra. 

 

2.   Formand Nikolaj berettede: Ingen forslag rettidigt, dog er der et forslag fra Thomas om lys. Det bliver drøftet 
under evt. Krat og bevoksning vokser godt. Skal der beskæres? Træet ved stamvejen skal måske fældes ind 
mod nr. 1. Allan vores anlægsgartner spørger om arealet ned mod Kobæk skal ryddes helt. Bestyrelsen har 
bedt om tilbud. Vintervedligehold har der ikke været noget af. Trafiksituationen på vejen er ok, gruppen er ikke 
vendt tilbage. 
 
Udsynsforholdene på vejen kan være lidt udfordret pga. parkering af køretøjer på fortovene. Parkering  skal 
foregå fornuftigt, så udsynet er ok, og  man kan komme forbi med barnevogne og rollatorer. 
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Vi har fået tilbud på reparation af revnerne på vejen. Der er indhentet tilbud fra 2 firmaer, og det ene 
godkendte bestyrelsen, da tilbuddet lå under kr. 20.000. 
Træet ved Tina og Jan kan de roligt fælde blev vi alle enige om. 
Drøftelser fra generalforsamlingen: 
 

Parkering på fortove blev (som flere gange tidligere) drøftet. Det er især parkering på fortove af større køretøjer 
m.v. der af flere vurderes som hæmmende for oversigtsforhold. Der var enighed om, at man ved 
langtidsparkering bør bruge parkeringsbåse ved grønne arealer. Ved dag til dag parkering af især større biler 
på fortove og tæt på hjørner, henstilles det til at man parkerer på vej eller vendeplads. For at skærpe 
opmærksomheden på dette, blev det besluttet at omdele referatet i papirform. 
Endvidere blev det under eventuelt drøftet, om en løsning kunne være, at de grønne områder blev lavet om til 
parkeringspladser. 

 

3. Fungerende kasserer Birgitte gennemgik regnskabet, der er som det plejer. 
  Regnskabet 2022 er påvirket af negative renter af indestående. Regnskabet blev godkendt.  

 

4.  Budgettet, som kan ses på foreningens hjemmeside, ligner meget sidste års budget. 

  Kontingentet er uændret. Der er dog udgifter på cirka 10.000 kr. på vejudbedring. 
  Martin foreslår at vi opsparer flere penge til vejkontoen. 

 
Claus mener at der er flere lånemuligheder for grundejerforeninger, så vi ikke behøver at spare en stor formue 
op. Der er givet tilbud for nogle år siden på omkring kr. 450.000 på at få lagt nyt asfalt, men der ville ikke være 
garanti på revnerne. Der er ikke deciderede huller i vejen, og som det er nu, er det ok at reparere revnerne, 
mener Nikolaj. 

   
  Budgettet er vedtaget af generalforsamlingen. 
 

5.   Ingen forslag fra medlemmerne 

 

6.    Valg af bestyrelsesmedlemmer. Formand og næstformand er på valg. 
  Nikolaj og Sonja modtager genvalg og blev enstemmigt valgt igen. 
 

7.    Ingen har lyst til at blive suppleant. Posten stilles vakant. 

 

8.    Genvalg af Sten (51) som revisor og Tina (1) som revisorsuppleant. 

 

9.    Thomas mener at det stadig er forkert at vi skulle overtage en vej som er lavet forkert. 
  Vejen burde laves om, men der er givet afslag. 
  Thomas har indhentet tilbud på vejbelysning, tilbuddet er lagt op på hjemmesiden. 

Vores belysning er ikke vejbelysning, det er parkbelysning. Langkjær vil gerne låne os en lampe, så vi kan se 
hvor meget ny belysning vil ændre. Ingen er imod prøvelampen.  

  Bestyrelsen vil fremover sende besked i februar, om der er nogle forslag til generalforsamlingen.  
  Nikolaj takkede for god ro og orden! 


